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     Protokół Nr 224/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 8 listopada 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:43 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk– Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Sebastian Kisielewski – Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 3 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

 Rozpatrzenie w pkt. 18 informacji dotyczącej planowanego podpisania umowy  

w sprawie przyznania pomocy finansowej w ramach Modułu IV programu „Pomoc 

osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 

kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 22 sprawy dotyczącej zajęcia stanowiska co do terminu 

wskazanego przez Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu dotyczącego 

usunięcia nieprawidłowości stwierdzonej po przeprowadzonej kontroli sanitarnej  

w Domu Wczasów Dziecięcych w 2014 roku. 

 Rozpatrzenie w pkt. 24 wniosku: 

- Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

4.11.2021r. znak: PF.0761.38.2021 o dokonanie zmian w planie dochodów  

i wydatków w kwocie 2 103 721,20 zł w wyniku zmiany harmonogramu rzeczowo-

finansowego realizacji robót zadania pn. „Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu”; 

- Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

4.11.2021r. znak: PF.0761.37.2021 o zmianę wysokości limitów Wieloletniego Planu 
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Finansowego dla zadania „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu” w wyniku zmiany wysokości 

zadania za roboty budowlane oraz przeniesienia części robót na rok 2022. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia do 

złożenia wniosku o udzielenie wsparcia finansowego w ramach programu Laboratoria 

Przyszłości. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na powierzenie 

organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu 

przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu myśliborskiego w 2022r. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie Sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego 

przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

8. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umów sprzedaży. 

9. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego użyczenia pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 2118Z w m. Świątki na potrzeby budowy chodnika. 

10. 1) Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Więcław  

w ciągu drogi powiatowej nr 2128Z”; 

2) Wyrażenie zgody na podpisanie umowy z firmą EKOSYSTEM FHU Paweł Mroziński, 

ul. Pionierów 35/9, 74-300 Myślibórz – w przypadku wyrażenia zgody na zabezpieczenie 

dodatkowych środków na realizację zadania oraz spełnianie przez Wykonawcę warunków udziału 

w postępowaniu oraz niepodleganie wykluczeniu. 

11. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej 

budowy chodników oraz ścieżki pieszo-rowerowej w wybranych lokalizacjach na terenie powiatu 

myśliborskiego” w następujących częściach: 

Część nr 1 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej  

na budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko; 

Część nr 2 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej  

na budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2161Z w m. Kierzków na odcinku od centrum 

wsi do cmentarza wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 3 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej  

na budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik; 
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Część nr 4 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej  

na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową zatoki 

postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 5 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej  

na budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego do miejscowości 

Myśliborzyce. 

12. Zajęcie stanowiska w sprawie realizacji zadania pn. „Zabezpieczenie walącego  

się budynku położonego na działce nr 124/2 obręb Renice, Gmina Myślibórz zgodnie  

z dokumentacją zabezpieczenia budynku”. 

13. Wyrażenie zgody na zlecenie rzeczoznawcy majątkowemu ustalenia wartości 

nieruchomości oznaczonych numerem 431/11, 431/8, 412/2 położonych w obr. Renice, gmina 

Myślibórz stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

14. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2022. 

15. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne w zakresie badania wzroku” dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2022. 

16. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy nr WKNiDN-II/Z/49/21 z dnia 

26.08.2021r. 

17. Wyrażenie zgody na podpisanie dokumentu pod nazwą „Oświadczenie  

o zabezpieczeniu środków” oraz pisma dotyczącego zabezpieczenia należytego wykonania 

umowy. 

18. Informacja dotycząca planowanego podpisania umowy w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w ramach Modułu IV programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym 

w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

19. Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu do Umowy w sprawie dotacji celowej na 

finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

20. Wyrażenie zgody na ujawnienie przez DNB Bank Polska S.A. informacji  

i dokumentów w zakresie obligacji wyemitowanych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. na rzecz 

innych banków w związku z zamiarem zbycia przedmiotowych obligacji. 

21. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i zaakceptowanie wniosków 

dyrektorów szkół i placówek oświatowych złożonych w ramach Rządowego programu – 

„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” oraz o wyrażenie zgody na 

złożenie wniosku Powiatu Myśliborskiego do Kuratorium Oświaty w Szczecinie  

o udzielenie wsparcia finansowego w roku 2022 w ramach ww. Programu. 

22. Zajęcie stanowiska co do terminu wskazanego przez dyrektora Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu dotyczącego usunięcia nieprawidłowości stwierdzonej po 

przeprowadzonej kontroli sanitarnej w Domu Wczasów Dziecięcych w 2014 roku. 

23. Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 27 października 2021 roku w sprawie dokonania 

rozpatrzenia problemu dotyczącego zobowiązań wymagalnych Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w wysokości 2,5 mln zł. 

24. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

25. Omówienie wstępnych założeń do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

26. Sprawy różne. 

27. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że dotyczy on udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital 

w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu  

10 listopada 2021 roku w zakresie określonym w pełnomocnictwie. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na konieczność doprecyzowania zapisu w uchwale Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników poprzez wskazanie, aby środki finansowe przekazane w kwocie 

450 000,00 zł były przeznaczone na kapitał celowy z przeznaczeniem na potrzeby 

remontowo- adaptacyjne pomieszczeń ZOL-u.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zwrócił uwagę na kwestię sposobu przekazania środków finansowych. W tym przypadku nie 

odbędzie się przetarg na realizację zadania, środki będą musiały być ściśle rozliczone.   

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że Prezes informowała, że będzie utworzone subkonto, na które zostaną przelane 

środki finansowe. Należy zatem doprecyzować zapisy dotyczące kapitału zapasowego  

i zmianę go na celowy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odniósł się do kwestii dysponowania przekazanymi środkami przez Prezesa Spółki. 

Wykonanie inwestycji musi być szczegółowo rozliczane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że Prezes informowała, iż rozliczenia dotyczące zadania będą przekazywane 

co tydzień. Zatem informacje na temat faktur powinny być raz w tygodniu przekazywane dla 

Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że dane powinny być na bieżąco przekazywane do wiadomości Zarządu np. co 

piątek, aby na poniedziałkowych posiedzeniach Członkowie Zarządu mogli się z nimi 

zapoznać.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że informacje powinny być przekazywane co miesiąc razem ze sprawozdaniem, 

które jest cyklicznie dla Zarządu przedstawiane.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zgodził się z tym, tym bardziej, że remont będzie wykonywany częściowo we własnym 

zakresie. Lepiej jest podsumować miesiąc niż tydzień.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że skoro Prezes będzie miała swoich pracowników do wykonania remontu, 

nie mamy pewności, że ich praca zostanie ujęta w kosztach, chyba, że będą zawarte umowy 

zlecenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przekazał, że powinna zatem przedstawić rozliczenie i wykazać ile godzin pracy i jaki koszt  

z tym związany był poniesiony przez spółkę. Wszelkie rozliczenia można zatem wykonać, 

będzie to wymagało czasu i konieczności odpowiedniego nadzoru nad  realizacją zadania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na koszty związane z realizacją inwestycji. Środki jakie przekazał Powiat nie 

będą jedynymi. Prezes poinformowała, że wystąpi do Burmistrza Dębna o przekazanie 

środków. Szczegółowe rozliczenia przekazanych środków są zatem koniecznie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odniósł się do sytuacji szpitali i braku informacji na temat zbliżających się reform. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Rada Powiatu przekazała środki finansowe na realizację remontu  

i adaptacji budynku szpitala na działalność Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego.  Przekazała, że 

Prezes powinna przedstawić zadaniowo co w ramach inwestycji zostanie wykonane, nie tylko 

sam kosztorys. Środki zostały przekazane tylko i wyłącznie na ten cel i Prezes powinna 

przedstawić na co zostały wydatkowane. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do kwestii rozliczeń wydatków w ramach realizowanego zadania. Przekazała, że 

Prezes powinna sporządzić rejestr, w którym będzie pokazane jakie kwoty zostały 

przeznaczona na jakie wydatki. Zwróciła uwagę, że Szpital zmaga się z kolejną falą 

zachorowań na COVID-19. Zatem sporządzanie zestawień nie powinno stanowić obciążenia 

dla szpitala, aby można było się skupić na pomocy jaka jest udzielana pacjentom. Środki, 

które są przeznaczone na inwestycji nie zostaną przekazane na inne cele. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Andrzejowi Potyrze –  Staroście Myśliborskiemu 

podejmując  uchwałę  Nr  224/732/2021 z dnia 8 listopada 2021 roku w  sprawie  udzielenia 

pełnomocnictwa.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia do 

złożenia wniosku o udzielenie wsparcia finansowego w ramach programu Laboratoria 

Przyszłości. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Omówiła przedmiotowy projekt uchwały, który dotyczy udzielenia upoważnienia Pani Janinie 

Sidor – Głównego Specjalisty Wydziału Edukacji i Rozwoju do złożenia wniosku  

o udzielenie wsparcia finansowego w ramach programu Laboratoria Przyszłości – inicjatywy 
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edukacyjnej realizowanej przez Ministerstwo Edukacji i Nauki we współpracy z Centrum 

GovTech w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, którego celem jest budowanie kompetencji 

kreatywnych i technicznych wśród uczniów szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

Przekazała, że programy Laboratoria Przyszłości są dedykowane szkołom podstawowym. 

Przedmiotowy wniosek o udzielenie wsparcia w ramach w/w programu zostanie złożony dla  

Szkoły Podstawowej przy Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy.  

Poinformowała, że w ramach projektu zostaną zakupione różnego rodzaju pomoce 

dydaktyczne celem rozwoju inicjatyw i uzdolnień wśród dzieci.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 224/733/2021 z dnia 8 listopada 2021 roku  w sprawie 

udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia finansowego w ramach 

programu Laboratoria Przyszłości. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego 

prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

punktu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu 

myśliborskiego w 2022r. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Do składu Komisji konkursowej zaproponowano następujące osoby: 

1. Przewodniczący Komisji: Alicja Prill,  

2. Zastępca Przewodniczącego: Jarosław Ostry,  

3. Sekretarz Komisji: Małgorzata Jakóbowska,  

4. Członek Komisji: Katarzyna Kubicka,  

5. Członek Komisji: przedstawiciel Wojewody Zachodniopomorskiego w razie jego 

wyznaczenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 224/734/2021 z dnia 8 listopada 2021 roku w  sprawie 

powołania Komisji konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie 

ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku 

publicznego prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy 

prawnej lub punktu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie 

powiatu myśliborskiego w 2022r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej  

w dniu 23 listopada 2021 roku, znajdującej się w budynku Starostwa Powiatowego w 

Myśliborzu przy ul. Północnej 15, dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu w celu przeprowadzenia spotkania doradczo-promocyjnego w zakresie pieczy 

zastępczej.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 224/735/2021 z dnia 8 listopada 2021 roku  w  sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się  

w budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotowy  projekt  uchwały. Zmian dokonuje się na podstawie: 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 499/2021  

z dnia 26 października 2021 roku o dokonaniu zmian w planie dotacji w dziale 710 – 

Działalność usługowa, rozdziale 71012 – Zadania z zakresu geodezji i kartografii, 

polegających na:  

 zmniejszeniu planu dotacji w §6410 – 2.181,21 zł przyznanej na inwestycje  

i zakupy inwestycyjne, 

 zwiększeniu dotacji w §2110 – 2.181,21 z przeznaczeniem na dofinansowanie 

bieżących zadań z zakresu geodezji i kartografii, w tym zakup komputerów.  

2) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 508/2021  

z dnia 28 października 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 754 – Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej 

Straży Pożarnej, §2110 – 24.883 zł z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 224/736/2021 z dnia 8 listopada 2021 roku  w  sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz 

zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 8 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umów sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę, poinformował, że dotyczy ona sprzedaży drewna miękkiego w ilości 1,00 

m
3
 oraz drewna twardego w ilości 15,00 m

3
 pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych dla 5 osób fizycznych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych oraz wyraził zgodę na podpisanie umów sprzedaży. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego użyczenia pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 2118Z w m. Świątki na potrzeby budowy chodnika. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że Wójt Gminy Nowogródek Pom. zwrócił się z wnioskiem o użyczenie pasa 

drogowego drogi powiatowej nr 2118Z w m. Świątki na potrzeby budowy chodnika. Gmina 

realizuje przedsięwzięcie inwestycyjne związane z budową chodnika o dł. ok. 100 m. Zadanie 

realizowane jest ze środków własnych Gminy Nowogródek Pom. Po wybudowaniu chodnik 

zostanie nieodpłatnie przekazany na rzecz Zarządu Powiatu w Myśliborzu i stanie się 

elementem pasa drogowego.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

1) Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. „Budowa chodnika w miejscowości 

Więcław w ciągu drogi powiatowej nr 2128Z”; 

2) Wyrażenie zgody na podpisanie umowy z firmą EKOSYSTEM FHU Paweł 

Mroziński, ul. Pionierów 35/9, 74-300 Myślibórz – w przypadku wyrażenia zgody na 

zabezpieczenie dodatkowych środków na realizację zadania oraz spełnianie przez 

Wykonawcę warunków udziału w postępowaniu oraz niepodleganie wykluczeniu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w wyniku przeprowadzonego 

postępowania przetargowego wpłynęły dwie oferty. Kwota zabezpieczona w budżecie na 

realizację zadania wynosi 170 000,00 zł. Cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę 

jaką Powiat Myśliborski zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zadania. Brakująca kwota 

wynosi 54 669,55 zł. Zwrócił uwagę, że Zarząd Powiatu już wcześniej zabezpieczał 

dodatkowe środki finansowe na realizację zadania w m. Warnice.  
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Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Przedstawił informacje na temat zadań jakie są realizowane w Gminie Dębno, tj. budowa  

chodnika w m. Warnice, budowa chodnika w m. Różańsko oraz przedmiotowe zadanie tj. 

budowa chodnika w m. Więcław. Przedstawił informację na temat finansowania 

przedstawionych zadań. Zauważył, że kwota 700 000,00 zł przeznaczona na realizację zdań 

na terenie Gminy Dębno została już wyczerpana.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że kwota 54 000,00 zł jest dodatkową kwotą jaką należy przeznaczyć na zadanie 

realizowane w Gminie Dębno w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Zauważył, że w ramach kwoty 700 000,00 zł pochodzącej z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych zostaną wykonane również dokumentacje techniczne na następujące zadania: 

 

- wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej w m.  Dębno-

Grzymiradz 

- wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżki pieszo-rowerowej od  m. Dębno – 

do m. Mostno 

- wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej od drogi krajowej Nr 

23 do  m. Dolsk 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dołożyć brakującą kwotę środków finansowych skoro został wyłoniony 

wykonawca zadania. Tę samą wysokość środków finansowych należałoby przeznaczyć na 

zadania realizowane w Gminie Barlinek oraz Gminie Myślibórz z wyłączeniem Gmin 

Nowogródek Pom. i Boleszkowice. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że łącznie byłaby to kwota 100 000,00 zł jaka zostanie dołożona do realizacji 

zadań. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Odniósł się do problemów związanych z wykonywaniem zadań przez wykonawców. 

Największym problemem jest dostępność materiałów, przez co wykonawcy wycofują 

składane przez nich oferty, gdyż nie są w stanie zrealizować zadania. Poruszył kwestię 

spełnienia warunków przez oferentów do udziału w postępowaniu  pn. „Budowa chodnika  

w miejscowości Więcław w ciągu drogi powiatowej nr 2128Z”. Zwrócił uwagę, że  

w przypadku, gdy wykonawca firma EKOSYSTEM FHU Paweł Mroziński z Myśliborza nie 

spełni warunków postępowania, będzie konieczność wyboru drugiego wykonawcy 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że kwota przedstawiona przez drugiego oferenta firmę STB Sp. z o.o. z Myśliborza 

jest o 30 000,00 zł wyższa, zatem brakujące środki będą wynosiły ponad 86 000,00 zł. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Zwrócił uwagę na środki finansowe w postaci dotacji z Gminy Dębno, które muszą być 

wydatkowane zgodnie z podjętą uchwałą.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że pozostałe postępowania przetargowe nie zostały rozstrzygnięte, zatem nie 

znamy ich ostatecznych wartości. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Zwrócił uwagę, że w postępowaniu na budowę chodnika w m. Różańsko prawdopodobnie 

nastąpią oszczędności. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że dopiero po zabezpieczeniu brakujących środków finansowych zostanie 

wystosowanie wezwanie do wykonawcy o uzupełnienie braków w przedstawionych ofertach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że można zatem zabezpieczyć brakujące środki w kwocie 54 669,55 zł, natomiast 

jeżeli oferent nie złoży uzupełnienia oferty, wówczas Zarząd Powiatu będzie mógł podjąć 

decyzję o zabezpieczeniu większej kwoty środków finansowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

1) Zarząd Powiatu podjął decyzję o zabezpieczeniu dodatkowych środków finansowych 

celem realizacji przedmiotowego zadania. 

2) Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy z wykonawcą firmą EKOSYSTEM 

FHU Paweł Mroziński, ul. Pionierów 35/9, 74-300 Myślibórz – w przypadku spełniania 

przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu oraz niepodleganie wykluczeniu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej budowy chodników oraz ścieżki pieszo-rowerowej w wybranych 

lokalizacjach na terenie Powiatu Myśliborskiego” w następujących częściach: 

Część nr 1 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko; 

Część nr 2 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2161Z w m. Kierzków na odcinku od 

centrum wsi do cmentarza wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 3 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik; 

Część nr 4 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową zatoki 

postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 5 Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego do miejscowości 

Myśliborzyce. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała o przeprowadzeniu 

postępowania przetargowego w ww. częściach. Ceny najkorzystniejszych otrzymanych ofert 

przekraczają zaplanowane w budżecie środki finansowe w sumie o kwotę 307 000,00 złotych.  

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Poinformował, że ceny złożonych ofert wynoszą 467 769,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię otrzymanych środków finansowych z Gminy Myślibórz. Zaproponowała 

rozpisanie kolejnego postępowania przetargowego z wydłużeniem terminu realizacji zadań do 

przyszłego roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat wykonania zadania. Jest ono rozpisane w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na dwa lata.  

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Przekazał, że żaden z wykonawców nie widział takiej możliwości, żeby zdążyć  

z koncepcjami technicznymi w tym roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na konieczność rozpisania przetargu z wydłużonym terminem realizacji do 

końca kwietnia 2022 roku. Poruszyła sprawę przeprowadzenia planowanych rozmów  

z Burmistrzem Myśliborza w kwestii zabezpieczenia przez niego dotacji z roku bieżącego  

w budżecie przyszłorocznym. 

Poprosiła o unieważnienie omawianego postępowania i tym samym rozpisanie kolejnego 

przetargu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu unieważnienia postępowania dot. realizacji 

zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy chodników oraz ścieżki 

pieszo-rowerowej w wybranych lokalizacjach na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

Jednocześnie podjął decyzję o wszczęciu ponownego postępowania na realizację ww. 

zadania z wydłużonym terminem realizacji do końca kwietnia 2022 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zajęcie stanowiska w sprawie realizacji zadania pn. „Zabezpieczenie walącego  

się budynku położonego na działce nr 124/2 obręb Renice, Gmina Myślibórz zgodnie  

z dokumentacją zabezpieczenia budynku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że sprawa dotyczy zabezpieczenia budynku stodoły znajdującej się na działce nr 

124/2 w Renicach. Poinformował, że środki finansowe są zabezpieczone w budżecie Powiatu 

w wysokości 38 342,00 zł, są to środki pozyskane od Wojewody Zachodniopomorskiego. 

Zauważył, że kwota złożonej oferty przewyższa środki jakie zostały przeznaczone na zadanie 

o kwotę 20 614,67 zł. Przekazał, że należałoby zmienić zakres zadania, aby moc je 

zrealizować. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Odniósł się do zakresu realizacji przedmiotowego zadania. Poinformował, że w odpowiedzi 

na ogłoszone postępowanie przetargowe wpłynęła jedna oferta na kwotę 56 456,67 złotych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, na czym polega  zabezpieczenie budynku? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest to zabytek, zabezpieczenie budynku będzie polegało min. na zamurowaniu 

dziur i zabezpieczeniu belek. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Doprecyzował, że zabezpieczenie budynku będzie polegało również na wygrodzeniu strefy 

niebezpiecznej z uwagi na spadające dachówki celem zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańcom zamieszkującym teren wokół budynku. 

Przekazał, że środki otrzymane od Wojewody Zachodniopomorskiego na zabezpieczenie tej 

nieruchomości przewyższają wartość tej nieruchomości. Zwrócił uwagę na konieczność 

zabezpieczenia budynku stodoły. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy rozważano możliwość sprzedaży przedmiotowego budynku? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o rozmowach prowadzonych z Konserwatorem Zabytków dotyczących 

przedmiotowego obiektu, który zaproponował sprzedaż budynku. Przekazał, że nie udało się 

do tej pory pozyskać kupującego. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Przekazał, że Wojewoda przeznaczył środki na zabezpieczenie obiektu, które przewyższają 

wartość nieruchomości. 

Zwrócił uwagę, że nie można rozebrać tego budynku z tego względu, iż jest on wpisany do 

Gminnego Rejestru Zabytków. Przekazał, że cena wywoławcza obiektu wynosiła  

38 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na konieczność dokonania zmian w zakresie prac zabezpieczających budynek, 

aby móc dokonać wyboru wykonawcy.  
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Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Zwrócił uwagę na konieczność zwrotu otrzymanej dotacji od Wojewody 

Zachodniopomorskiego w sytuacji jej  niewykorzystania.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że w ramach posiadanych środków od Wojewody należy dostosować zakres 

zabezpieczenia budynku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wszczęciu kolejnego postępowania przetargowego na 

realizację ww. zadania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na zlecenie rzeczoznawcy majątkowemu ustalenia wartości 

nieruchomości oznaczonych numerem 431/11, 431/8, 412/2 położonych w obr. Renice, 

gmina Myślibórz stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Przedstawił i omówił przedmiotową sprawę. Poinformował, że koszt wyceny trzech 

nieruchomości wynosi ok. 4 000,00 zł. Zwrócił uwagę na konieczność łącznego wycenienia 

w/w działek bowiem stanowią one ciąg z uwagi na to, iż mają tam do czynienia  

z przepompownią, ujęciem wody i oczyszczalnią ścieków. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała czy znajdują się tam też grunty orne należące do MOW? 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – Sebastian 

Kisielewski 

Odpowiedział, że wniosek dotyczy tych trzech działek o numerach 431/11, 412/2 i 431/8. 

Przekazał, że grunty orne są przedmiotem dzierżawy. Poruszył kwestię położenia gminnego 

placu zabaw przy działce nr 431/2. 

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na konieczność wydzielenia placu zabaw i przekazania go Gminie Myślibórz. 

Wówczas będzie można dokonać wyceny działki na którym się znajduje.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do problemu dotyczącego mediów należących do przedmiotowych działek.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Podkreśliła konieczność podjęcia rozmów z Burmistrzem w tej sprawie. Przekazała, że Gmina 

Myślibórz musi podjąć przygotowania pod względem podłączenia sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej do sieci wiejskiej. Odniosła się do kwestii ewentualnej sprzedaży 

nieruchomości. Nieruchomość może mieć niższą wartość przy sporządzaniu wyceny, gdyż 

jest powiązana z innymi nieruchomościami tj. sieciami kanalizacyjnymi. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie rzeczoznawcy majątkowemu ustalenia wartości 

przedmiotowych nieruchomości. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała o podziale zapytania 

cenowego na dwie części z podziałem na miejscowości: Myślibórz i Dębno. 

Przekazała, że w wyniku przeprowadzonego zapytania cenowego w przypadku Myśliborza 

najkorzystniejszą ofertę złożył Zakład Opieki Zdrowotnej „JUVIT” Jolanty Witkowskiej, 

natomiast w Dębnie Przychodnia Ocean Kamran Sayeed. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, dlaczego zapytanie ofertowe zostało podzielone na dwie części? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że z uwagi na pracowników Starostwa Powiatowego zamieszkujących teren 

Gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zauważył, że Barlinek nie został uwzględniony w przedmiotowym postępowaniu. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że w Barlinku nie ma żadnej oferty. Przekazała, że nie ma chętnych lekarzy 

medycyny pracy z terenu Gminy Barlinek, którzy podjęliby się realizacji zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy zadanie musiało być podzielone na części. Zwrócił uwagę na różne stawki jakie 

zostały przedstawione w złożonych ofertach. Stawka za wykonanie badania w Myśliborzu 

wynosi 100,00 zł, natomiast w Dębnie 70,00 zł. Czy wykonawca wybrany na zadanie na 

terenie Gminy Dębno, nie mógłby wykonać badań dla wszystkich pracowników? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że należałoby zwrócić koszty dojazdu na badania. W przypadku drugiej 

oferty dodatkowym kosztem są też badania krwi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów z ww. wykonawcami. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne w zakresie badania wzroku” dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w przeprowadzonym postępowaniu 

dokonano wyboru wykonawcy Gabinet Okulistyczny Anna Stępnik z Dębna. Wartość umowy 

to kwota 90,00 zł brutto za osobę badaną. Zwróciła uwagę, że lekarz dokonuje przyjęcia 

pacjentów w gabinecie w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy nr WKNiDN-II/Z/49/21 z dnia 

26.08.2021r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w dniu 26.08.2021 roku została zawarta umowa pomiędzy Województwem 

Zachodniopomorskim a Powiatem Myśliborskim dotycząca udzielenia dotacji w kwocie 

53 000,00 zł na realizację zadania pn. „Odtworzenie – wymiana stolarki okiennej w budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach”. W związku z brakiem możliwości 

wykonania zadania w terminie do dnia 30.11.2021r, w skutek wystąpienia okoliczności na 

które dotowany nie miał wpływu Powiat Myśliborski zawnioskował o rozwiązanie umowy. 

W związku z tym zachodzi konieczność podpisania stosownego porozumienia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na podpisanie dokumentu pod nazwą „Oświadczenie o zabezpieczeniu 

środków” oraz pisma dotyczącego zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przeprowadzonego postępowania przetargowego na dostawę 

energii elektrycznej przez Gorzowską Grupę Zakupową. 



16 
 

Przekazała, że w związku z powziętą wcześniej informacją odnośnie odnotowanego wzrostu 

cen w przetargach ogólnopolskich oraz znacznego podwyższenia stawek opłat za energię 

elektryczną Zarząd Powiatu zobowiązał się zabezpieczyć kwotę do wysokości 564 000,00 zł.  

Poinformowała, że po otwarciu ofert okazało się, że najkorzystniejsza oferta mieści się  

w ramach tej zabezpieczonej kwoty. Zaznaczyła, że w tej sytuacji nic nie stoi na 

przeszkodzie, żeby złożyć takie oświadczenie i dalej procedować przetarg w ramach grupy 

zakupowej. 

Zwróciła uwagę, że wzrost energii elektrycznej w stosunku roku 2021 wynosi ok. 84%. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych dokumentów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Informacja dotycząca planowanego podpisania umowy w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w ramach Modułu IV programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym 

poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami 

zakaźnymi”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w ramach projektu planowane 

jest wsparcie finansowe dla Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu oraz Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

Wsparcie finansowe będzie przeznaczone na: 

1) Zakup wyposażenia do Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu w celu: 

- utworzenia Sali doświadczania świata- terapia Snoezelen, 

- zakupu elektrycznych łóżek rehabilitacyjnych wraz z materacami,  

2) Zakup Sali Zabaw do Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu do Umowy w sprawie dotacji celowej na 

finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że aneks do umowy związany jest z aktualizacją zapisów umowy w zakresie 

określonym w uchwale Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Wyrażenie zgody na ujawnienie przez DNB Bank Polska S.A. informacji i dokumentów 

w zakresie obligacji wyemitowanych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. na rzecz innych 

banków w związku z zamiarem zbycia przedmiotowych obligacji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że Departament Sektora 

Publicznego DNB Bank Polska zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na udostępnienie 

dokumentacji w zakresie obligacji wyemitowanych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. na rzecz 

innych banków w związku z wygaszeniem całej linii sektora publicznego przez bank  

i zamiarem zbycia przedmiotowych obligacji. 

Odnosząc się do kwestii ujawnienia informacji i dokumentów zwróciła uwagę, że Powiat jako 

strona umowy musi wyrazić zgodę. Poinformowała, że zgodę wyraziła Spółka Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. oraz samorząd Gminy Barlinek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła sprawę wyemitowania obligacji pod inwestycje. Zwróciła uwagę na obostrzenia 

umowne w stosunku do właścicieli szpitala jako udziałowców głównych. Odniosła się do 

kwestii podjętych zabezpieczeń przez bank w tym zakresie. Przekazała, że jeżeli bank 

zamierza przekazać bądź zbyć obligacje to niech zdejmie z tej umowy tą klauzulę 

zabezpieczającą. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że to zmniejszy atrakcyjność tych obligacji na rynku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Podkreśliła, że zwiększy to swobodę działania zbycia udziałów przez Powiat. Nie będzie 

konieczna zgoda banku na zbycie udziałów spółki. Zwróciła uwagę na restrykcyjny charakter 

umowy. Poruszyła sprawę podjęcia konsultacji z radcą prawnym w tej sprawie. 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zawnioskował o wycofanie przedmiotowej karty sprawy i odłożenie jej rozpatrzenia na jedne 

z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na jedne  

z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 21 

Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i zaakceptowanie wniosków 

dyrektorów szkół i placówek oświatowych złożonych w ramach Rządowego programu – 

„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” oraz o wyrażenie 
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zgody na złożenie wniosku Powiatu Myśliborskiego do Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie o udzielenie wsparcia finansowego w roku 2022 w ramach ww. Programu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przedstawiła informacje na temat celów 

programu. Przekazała, że w ramach dofinansowania będzie można doposażyć biblioteki 

szkolne. Wysokość wsparcia finansowego wynosi 80% realizowanego zadania i jest 

uzależnione od liczby uczniów w szkole. Wnioski o udzielenie wsparcia złożone przez 

dyrektorów wynoszą łącznie 50 000,00 zł. ( dotacja w wys. 40 000,00 zł (80% zadania) wkład 

własny 10 000,00 zł (20%)).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował wnioski dyrektorów szkól i placówek oświatowych o udział  

w Programie „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” oraz 

wyraził zgodę na złożenie wniosku przez Powiat Myśliborski do Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie o udzielenie wsparcia finansowego w ramach ww. Programu w roku 2022. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 22 

Zajęcie stanowiska co do terminu wskazanego przez dyrektora Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu dotyczącego usunięcia nieprawidłowości stwierdzonej po 

przeprowadzonej kontroli sanitarnej w Domu Wczasów Dziecięcych w 2014 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że decyzja wydana przez 

Państwowego Inspektora Sanitarnego w Myśliborzu dotyczy doprowadzenia do właściwego 

stanu sanitarno-technicznego nawierzchni betonowej przy budynku od strony boiska i garaży 

tak aby była równa, bez wybrzuszeń oraz ubytków. Poinformowała, że Dyrektor zadeklarował 

usunięcie nieprawidłowości do dnia 31.12.2023r. Koszt wykonania zadania to kwota ok. 

315 000 zł. Zauważyła, że jest to kolejne przedłużenie terminu przedmiotowego obowiązku 

nałożonego przez Państwowego Inspektora Sanitarnego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował termin usunięcia ww. nieprawidłowości wskazanych przez 

Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu tj. do dnia 31.12.2023r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 23 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 27 października 2021 roku w sprawie dokonania 

rozpatrzenia problemu dotyczącego zobowiązań wymagalnych Spółki Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w wysokości 2,5 mln zł. 

(Wniosek  stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

 

 



19 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. Zwrócił uwagę, że Zarząd Powiatu może  

w kwestii przedmiotowego wniosku zając jedynie stanowisko. 

 

Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestię zobowiązań szpitala. Zwróciła uwagę, że dopóki są dwa szpitale nie mamy 

możliwości działań w tej sprawie. Zwróciła uwagę na rosnące ceny towarów i usług.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu – Andrzej Potyra 

Przekazała, że Zarząd Powiatu cały czas trzyma rękę na pulsie. Zauważył, że straty w Szpitalu 

w Dębnie się zmniejszają, lecz przy inflacji trudno powiedzieć czy dalej się będą zmniejszać. 

Ponadto utrzymana jest płynność finansowa, Szpital w Dębnie działa i robi wszystko, żeby 

zwiększyć jakość usług i utrzymać się na rynku. Należy obserwować sytuację spółki.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że straty wygenerowane przez Szpital w Dębnie nie wynikają z tych ostatnich 

dwóch lat, lecz z pięciu lat wstecz. Nikt wówczas nie zwracał na to uwagi, że straty rosną  

w zastraszającym tempie. Zwróciła uwagę na zapisy w protokołach Walnych Zgromadzeń 

Wspólników Spółki, gdzie wskazywano, że straty pokryte zostaną przyszłymi zyskami. 

Spółka Szpital w Dębnie lub Szpital Barlinek nie jest w stanie wygenerować, aż tak wysokich 

zysków. 

Zwróciła uwagę, że najpierw należy rozwiązać problem Szpitala w Barlinku. W sytuacji 

kiedy zostanie jeden Szpital w Dębnie to chcąc go utrzymać na odpowiednim poziomie, 

mając w dyspozycji odpowiednie środki można zacząć pokrywać straty z poprzednich lat,  

o ile budżet Powiatu też na to pozwoli. Odniosła się do konstrukcji złożonego wniosku i jego 

treści. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że sytuacja dotycząca problemu zobowiązań spółki trwa od wielu lat. Zarząd na 

bieżąco analizuje sytuację szpitala. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że Zarząd Powiatu jest na bieżąco informowany o zobowiązaniach wymagalnych 

spółki. Zaznaczyła, że Pani Prezes zarządza długiem szpitala i stara się pozyskiwać środki.  

 

Członek Zarządu  – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę co tygodniowych raportów finansowych składanych przez Prezesa Szpitala. 

Zaproponowała, żeby zebrać cały materiał w celu pokazania, jak Zarząd pochyla się nad 

stratami oraz zobowiązaniami Szpitala w Dębnie. 

Przekazała, że Pani Prezes Szpitala w Dębnie jako pierwsza rozpisała cały harmonogram spłat 

zobowiązań i podpisała umowy ugody. Niestety przejęła taki stan a nie inny. Straty szpitala są 

mniejsze w stosunku do poprzednich lat pomimo trudnej sytuacji finansowej w związku ze 

wzrostem cen gazu, prądu czy płacy.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zaproponowała, żeby Komisja merytoryczna sprecyzowała dokładnie, jaki problem ma 

rozważyć Zarząd Powiatu.  Przekazała, że pełna dokumentacja dotycząca monitorowania 

przez Zarząd problemu dotyczącego zobowiązań wymagalnych szpitala znajduje się w Biurze 

ds. Kontroli i jest dostępna dla Członków Komisji. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 24 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu o zmianę  

w planie finansowym na 2021 rok polegającej na przesunięciu środków w ramach 

posiadanego budżetu w kwocie 30,00 zł w planie finansowym jednostki na 2021r., w dziale 

854 „Edukacyjna opieka wychowawcza”, rozdziale 85406 „Poradnie psychologiczno-

pedagogiczne w tym poradnie specjalistyczne”. Zwiększenie w paragrafie 4280 „Zakup usług 

zdrowotnych” w celu zapewnienia środków na badania okresowe pracowników. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu o zmianę  

w planie finansowym na 2021 rok polegającej na zwiększeniu planu wydatków na 2021 rok  

o kwotę 22800,00 zł w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza”, rozdziale 85406 

„Poradnie psychologiczno-pedagogiczne w tym poradnie specjalistyczne”, w paragrafie 4010 

„Wynagrodzenia osobowe pracowników” w kwocie 21100,00 zł oraz w paragrafie 4110 

„Pochodne od wynagrodzeń” w kwocie 1700,00 zł, w celu zapewnienia środków finansowych 

na wypłaty wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń pracowników poradni. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

o dokonanie zmiany w planie wydatków polegającej na przeniesieniu środków finansowych 

zaplanowanych w Starostwie Powiatowym w Dziale 801 (Oświata i wychowanie), Rozdziale 

80195 (Pozostała działalność) w wysokości 4 786,00 zł na poszczególne Rozdziały  

i paragrafy budżetu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z przeznaczeniem na 

wypłacenie nagród Starosty Myśliborskiego przyznanych z okazji ważnego wydarzenia  

w życiu szkoły, tj. obchodów 75-lecia powstania Szkoły. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu z dnia 03.11.2021r.  

o zmianę w planie finansowym jednostki na 2021 rok polegającej na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu w dziale 854 „Edukacyjna opieka 

wychowawcza”, rozdziale 85411 „Domy wczasów dziecięcych”. Zwiększenie o kwotę 80,00 

zł w paragrafie 4280 „Zakup usług zdrowotnych” ma na celu zapewnienie środków na 

badania dla celów sanitarno-epidemiologicznych pracowników kuchni. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Wioletta Drzewińska. 

 

5. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 03.11.2021r. 

znak FIN.3131.10.2021.DJ w sprawie dokonania zmian w planie wydatków w jednostce na 

2021 rok w następującym zakresie zwiększenia wydatków w kwocie 108 137,00 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe pracowników Powiatowego Urzędu Pracy  

w 2021 roku oraz korektę odpisu na ZFŚS w 2021 roku oraz w zakresie zmniejszenia planu 

wydatków w kwocie 15 271,00 zł celem zmniejszenia składki dotyczącej osób powyżej  

55 roku życia, zmniejszenia składki wpłat na PFRON oraz ograniczenia wyjazdów 

służbowych w związku z epidemią COVID-19. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska. 

 

6. Wniosek Geodety Powiatowego z dnia 04.11.2021r. o dokonanie zmian w planie 

wydatków w rozdziale 71095 – zadania własne w paragrafach 4370, 4309, 6067, 6069  

w kwocie 4115,24 zł w związku z nastąpieniem zmian w finansowaniu projektu „Budowa 

Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska. 

 

6. Wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 05.11.2021r. znak DP.0633.27.2021.DT  

w zakresie zmniejszenia środków finansowych w rozdziale 60014 zadanie „Adaptacja 

budynku przy ulicy Piłsudskiego 6 w Myśliborzu w kwocie 213 210,00 zł z uwagi na brak 



22 
 

możliwości zrealizowania w całości zadania w 2021 roku z powodu nie wyłonienia 

wykonawcy zadania – brak złożonych ofert. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska. 

 

8. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

04.11.2021r. znak PF.0761.38.2021 o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków  

w kwocie 2 103 721,20 zł w wyniku zmiany harmonogramu rzeczowo-finansowego realizacji 

robót zadania pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Komendy 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu”. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska. 

 

9. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

04.11.2021r. znak PF.0761.37.2021 o zmianę wysokości limitów Wieloletniego Planu 

Finansowego dla zadania „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Komendy 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu” w wyniku zmiany wysokości zadania za roboty 

budowlane oraz przeniesienia części robót na rok 2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 31 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska. 

 

Ad. 26 

Sprawy różne: 

 

1. Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego – Renata Wolniak 

Przedstawiła i omówiła informację na temat postępowań przetargowych powierzonych do 

przygotowania oraz przeprowadzenia przez Centrum Usług Wspólnych zgodnie  

z załącznikiem. (informacja stanowi załącznik Nr 33 do protokołu). 

Poruszyła kwestię poszczególnych  postępowań. Zwróciła uwagę na problemy z realizacją 

zadań i konieczność zmiany terminów realizacji zadań. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o przedstawienie wniosków do Wieloletniej Prognozy Finansowej, celem 

dokonania zmian związanych ze wydłużeniem terminów realizacji zadań. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 
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Następnie:  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14:49. 

 

2. Wicestarosta– Alicja Prill 

Zaproponowała, aby  wnioski o zmiany w planach wydatków przyjęte na dzisiejszym 

posiedzeniu zostały ujęte w podjęte uchwale Zarządu Powiatu Nr 224/736/2021 z dnia  

8 listopada 2021 roku  w  sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła zmieniony projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2021 rok 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie w uchwale Nr 224/736/2021 z dnia 8 listopada 2021 

roku  dodatkowych wniosków zatwierdzonych przez Zarząd Powiatu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania był nieobecny M. Norsesowicz. 

 

3. Przewodniczący Zarządu Powiatu – Andrzej Potyra 

Przedstawił pismo Prezesa Spółki Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia 8 listopada 2021r. znak: 

SzB.L.dz.37/2021 stanowiące odpowiedź na pismo Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 

27.10.2021r. w sprawie wszczęcia procedury zbycia udziałów Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

przez Powiat Myśliborski (Pismo stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że powinno zostać zwołane Walne Zgromadzenie Wspólników Spółki na 

którym, będzie wskazana rekomendacja większościowego udziałowca i Powiat otrzyma 

zgodę na zbycie udziałów spółki.   

 

4. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył sprawę pisma Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu w Myśliborskiego  

z dn. 08.11.2021r. znak: CUW.0006.11.2021.MzJE w sprawie przedstawienia informacji na 

temat sytuacji i kosztów finansowania Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach oraz Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu(pismo stanowi załącznik Nr 34 

do protokołu). 

Odniósł się do sytuacji Domu Wczasów Dziecięcych. Zwrócił uwagę na finansowanie 

jednostki. Poruszył kwestię konieczności wykonania zaleceń sanitarnych i dostosowania 

budynku do przepisów p.poż. oraz koniecznością wykonania napraw min dachu, co wiąże się 

z dużymi nakładami finansowymi. Przekazał, że należałoby kontrolować sytuację w placówce 

i  mieć na uwadze dochody Domu Wczasów Dziecięcych, które mogą być wypracowane 

przez jednostkę. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o planach odnośnie podjęcia uchwały w kwestii włączenia Domu Wczasów 

Dziecięcych do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. Przedstawiła 

koncepcję połączenia placówek. Poruszyła sprawę możliwości wyprowadzenia CKZ  

z internatu w m. Rów. Poinformowała o przeprowadzonych rozmowach ze szkołami oraz 

rozmów w kwestii organizacji turnusów przez Dom Wczasów Dziecięcych.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o plany dotyczące nieruchomości znajdujących się w Rowie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że nieruchomości są własnością Skarbu Państwa. Jeżeli chodzi o koszty 

związane z zabezpieczeniem budynków pojawi się konieczność wystąpienia do Wojewody 

Zachodniopomorskiego o ich pokrycie. Odniosła się do kwestii funkcjonowania Domu 

Wczasów Dziecięcych po dokonaniu połączenia jednostek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o dofinansowanie i zakupiony sprzęt w ramach funkcjonowania CKZ w Rowie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że wszelki sprzęt jest własnością Powiatu i zostanie zagospodarowany. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że nieruchomości w m. Rów nie stanowią własności Powiatu, będzie można 

wystąpić o ich sprzedaż za zgodą Wojewody Zachodniopomorskiego. Zgodnie z zawartą 

umową do 2023 roku Powiat może korzystać z nieruchomości na potrzeby oświatowe. 

Nie znamy również planów Wojewody dotyczących nieruchomości.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na koszty związane z Młodzieżowym Ośrodkiem Wychowawczym  

w Renicach. Odniósł się do straty jaką przyniosła jednostka. Zapytał, czy jednostka otrzyma 

subwencję w 2022 roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie. Subwencja na rok 2022 jest o 4 mln zł niższa. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na konieczność podjęcia dalszych działań w stosunku do jednostki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że w tej chwili jesteśmy na etapie zmiany organizacyjnej, Część umów o pracę 

zostanie wypowiedziana, natomiast w miesiącu grudniu zostanie przygotowana uchwała 

zamiarowa o likwidacji jednostki.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy analizowano koszty utrzymania jednostki od nowego roku? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że będzie to kwota 2 200 000,00 zł do miesiąca sierpnia. Zwróciła uwagę, że 

koszty będą następować etapowo. Odniosła się do harmonogramu związanego  

z wypowiedzeniem umów o pracę. Koszt 2 200 000,00 zł są to koszty wypłat wynagrodzeń  

i pochodnych oraz odpraw.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z utrzymaniem budynku i jego ochroną. Dopóki pracownicy 

są zatrudnieni nieruchomość jest pilnowana, następnie wykonano pierwsze rozeznania 

cenowe dotyczące ochrony obiektu przez firmę zewnętrzną.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na środki finansowej jakie Powiat przekazał wcześniej do Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

 

5. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o kwestię związaną z programem „Polski Ład”? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat uczestnictwa w spotkaniu w tej sprawie. Poinformował, że 

Powiat Myśliborski złoży wniosek w kolejnym naborze. Zauważył, ze wniosek będzie 

wymagał przygotowania i odpowiedniego podziału jego zakresu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby wystąpić o pisemne wyjaśnienia powodów nie przyznania Powiatowi 

Myśliborskiego dofinansowania w ramach programu. Wytłumaczenie, że Powiat przygotował 

zbyt wysoką kwotę we wcześniejszym wniosku jest nie do przyjęcia. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tym, tym bardziej, że wniosek został prawidłowo złożony. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 25  

Omówienie wstępnych założeń do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła informację odnośnie kwoty dochodów bieżących uwzględnionych w projekcie 

budżetu na 2022 rok. Kolejno podała różnice w porównaniu do roku 2021. Odniosła się do 

kwestii realizacji zadań inwestycyjnych. Przedstawiła informacje na temat zabezpieczenia 

oświaty. Odniosła się do kwestii zabezpieczenia środków finansowych na remonty drogowe. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o przeprowadzonych spotkaniach z dyrektorami szkół i placówek 

oświatowych. Poruszyła kwestię zaproponowanych niezbędnych remontów i inwestycji 

planowanych w oświacie. Zwróciła uwagę, że należy podjąć decyzje w zakresie 

zrezygnowania z pewnych przedsięwzięć.  
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do planów finansowych jednostek oświatowych. Zwróciła uwagę, że w 2021 

roku dołożono do oświaty kwotę 5 800.000,00 zł. Nawiązując do złożonych planów 

finansowych przekazała, że oświata jest na minusie 12 440.000,00 zł, zaś cały budżet na 

kwotę – 10 900.000,00 zł. Przedstawiła wstępne plany finansowe jednostek organizacyjnych 

Powiatu Myśliborskiego. Poruszyła temat dotyczący wydatków na energię elektryczną. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że weryfikacja kosztów energii elektrycznej odbędzie się dopiero w styczniu 

następnego roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na konieczność utworzenia rezerwy celowej oświatowej w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, żeby w budżecie Powiatu Myśliborskiego zabezpieczyć i ustanowić rezerwę na 

zadania związane z bezpieczeństwem publicznym po 20 000,00 złotych dla każdej dużej 

gminy  tj. Gmin Barlinek, Dębno, Myślibórz oraz po 10 000,00 złotych w przypadku Gmin 

Nowogródek Pom i Boleszkowice Wskazała, że konieczne jest wsparcie dla organizacji 

zajmującej się zapewnieniem szeroko rozumianego bezpieczeństwa publicznego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał omówienia wstępnych założeń do projektu budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Ad. 27 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:43 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


